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Donderdag 15 juni 1912 ving9n wij ons Ubbo-bestuursjaar met veel
enthousiasme aan, voorzien ván'de nodige zinvolle suggesties, ons door,
het oude be~tuur gedaan. Zeer ambitieus stelden wij een programma op
voor het naJaar. ililS jaar begon met de opvang van de eerstejaars op
29, 30 en 31 augustus! Dat leverde nogal wat problemen op gezien het'
onverwacht kleine aantal eerstejaars,. De organisfltie van de drie KEI
dagen'werd verzorgd:door leden van het Ubbobestuur en door leden van de
politiekó groeperingen op het Instituut. Ze stonden voornamelijk ~n het
teken van de~problematiekm.b.t. de plaatsing van de aanstaande eer~te
jaars. :Ttàdiiiegetrouw organiseerde Ubbo de kerkentocht, waaraan plm.
veertig studenten deelnamen, en de borrels. '

Ret ëétstejáariweekond vond op 23, 24 en 25 september te Roden
plaats. Rèt slagen'ervan is zeker ook te danken aan de entho~siaste
medewerking van prof. Kossmann. EEn uitgebreid verslag van dit weeke~d

kunt u vinden in Groniek.23.
De loffiemorgens op ~ zondag, een initiatief van het vorig~. bestu~,: .. :.'

werden door r ons tot een regelmatig terugkerende aktivi tei t. :gemaakt. -Elke
eerste zondag van de maand werd koffie en gebak geserveerd in rle koffie
kamer van het Instituut. De belangstelling nam zienderogo~ toe, zodat
we tenslotte terechtgekomen zijn op een gemiddelde van ,25, personen 'per
zondag. Data van ~offiemorgens waren 1 oktober, 5 ·november9 10 december,
4 febr~ari, 11 maart, 1 april en 6 mei. .

Lezingen ,
Onder het motto 'Gi,~delijk9 maar toch' kwqm prof. L. de Jong vrijdag"

3 november naar Groningen. Rij hield zijn lezing in de,R~yIDanszaal.

Zijn onde~werp luidde 'Problemen van Oorlogsdocumentatie'. Óm tien uur
begaven àe spreker.en zijn gehoor zich naar het Sub-huis om daar tot
diep in'de nacht een: zeer boeiende diskussie te houden. Het verslag van
zijn lezing en een korte samenvatting van de diskussie kunt u vinden in
Groniek 24. " . .

De volgende spreker kwam 19 februari naar Groningon. Dat was Bas de
Gaay FortmarÏ, die iri"de geheei gevulde Offerhauszaal een causerie hield
over de PPR. De diskussie. na afloop betrof de houding van de Gaay Fortman
t. a.v. de 1bOO-gulden':':'we,t ,~n and~re universi taire pro-bl emen.

Op 1 maart hield dr. D.lf. Fokkema, uit Utrecht in de bibliotheek van het
I.v.G.' een le;ing oVe~"de Cui~J~el~ Revolutie en ,deRo~d~rd-Bloemen
politiek in China'. Da belangstelling was mindér dan we gewend waren.

Helemaal teleursteiien~ was dit het geval b~~;de l~zing van dr. J.
Pluvier uit Amsterdam, 'die sprak over 'de nationalistisc~e bewegingen
in Nederlands' Indië/Indonesië'. '

Helaas konden de geplande lezingen van prof. B.R. Slicher van Bath en
dr. M.G.B.Jo Hilterman geen doorgang vinden. Ze z~iden ons toe .in het
najaar van 1913 alsnog naar Groningen te zullen komen.

Films
Dit jaar organiseerden wij drie fi~mavondeno De eerste werd 1 december

op het I.~.G. gehouden. ife ve:r'toonden twee films, ingeleid door drs. Go
Taalg 'Anton Mussert' en 'Der Marsch zum Führer'. Na afloop werd nog
lange tijd van gedachten gewisseld over de opkomst van nationaal-
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socialistische bewegingen in Nederland en Duitsland.
15 februari werd 'Wintersoldier' vertoond, een film met interviews

met pas teruggekeerde Vietnam-veteranen. De studiezaal was geheel
gevuld.

Een derde filmavond werd door ons ijlings op donderdag 29 maart in
het Subhuis georganiseerd omdat prof. Slicher van Bath zijn lezing
wegens ziekte had geannuleerd. Het aantal bezoekers voor de film 'la
Hora de los Hornas' was zeer gering. De Barend Servet-show hield,
waarschijnlijk veel Ubbo-Ieden thuis,~ Tegen twaalven stroomde de zaal
plotseling vol.' Men kwam toch nog om van kaas en wijn te genieten.

E:iccUI'sies '", ' '
Op uitnodigirig van prof. de Jong brachten wij op vrijdag,23 februari

een bezoek aan het Rijksinstituut voor Oorlogsdocumentatie'in Amsterdam.'
Wij, dwz. 35 mensen, werden daar op een bijzonder deskundige wijze
rondgeleid. Het vertoonde materiaal was de moeite van het bekijken
zeker waard. Na afloop verspreidden de Ubbo-Ieden zich over Amsterdam.,
De meesten keerden met de laatste trein huiswaarts.

In de loop van maart en april wer~en verschillende pogingen onder
nomen mensen warm te krijgen voor een excursi~ naar Oost-Friesland.
Helaas was de belangStelling te gering. '

A.L.V.---
Op donderdag23 november riepen ,.;rij onze leden bijeen voor een A.L.V.

Deze vergadering was'uitgeschreven omdat er probl~men waren gerezen
omtrent onze houding t.a.v. de O.S~G~N. De besluiten die werden genomen
kunt u vinden in Groniek 25.

de Huizinga-herdenki~ ,
De Huizinga-herdenking werd georganiseerd van 11, tot, 15 december. Het
Ubbo-best~uT bood haar diensten aan het organiserende bestuur aan, in
de vorm van het helpen met het propagandamaken vóór de 11e december' en
het serveren van drankjes tijdens de openingsplGchtigheid. Bovendien
werd door ons de diskussie vergemakkelijkt engestimulee~d door het
verplaatsen van mikrofoons. Jan Snijders steide, zijl1 apparatuur ,ter. .,' ,
beschikking om de stem van elke spreker beter hoorbaar te m~ken. ,Voor
de uitvoering van het ensemble Syntagma Musicum in het Coen4ersborg- ,
theater reikten wij toegangsbewijzen uit.' , '."

Borrels en kroegent~cht

Na vrijwel elke door Ubbo georganiseerde aktiviteitwerd een bOErei
geschonken. Bovendien werdGn er twee extra borrels georganiseerd.op,
maandag 20 november na e~n propaganda-avond met forum over de
insti tuutsverkiezingen,- en op maandag 30 april/dinsdag 1 mei 9 ',na.ar
aanleiding van koninginnedag en de Dag van de Arbeid.

Ond.anks de nodige affichering'werd aan de kroegentocht op, 20 februari
slechtS door vijf leden deelgenomen. Dûz,e kroègentocht was, b.eèio'eldo~
een Ubbo-kroeg uit te kiezen. Gezien het geringe aantal deelnemersWGls
het niet verantwoord' een ke~ze te maken. De, sfeer in het ,Winkel tje en~
in de Stoof was ons inziens dermate goed dat we zewill,en aanboV:ei~n' ,.
als trefcentrum voor Ubbo-Ieden. .

Ook dit, jaf3,r bracht het bestuur van Ubbo o.p9 november een bezoek aan
prof.C~E. Visser. Op vrijdag 24 november,).ecipie'erde ,prof. Visser in
het Ac~demiegebouw ter gelegenheid van haar 25-jarig hoogleraarschap.
Ubbo Emmius wer& hier door haar bestuur vertegenwoord~gd. Dit was ook
het gevai ~oen Hendrik de Cock vanwege haar 27~jarig bestaan recipieerda

Wij hopèn"dat het komende jaar de Ubbo-lèd~n/net zo: goed als dit jaa.r9 ·

zullen bijdragen'tot het slagen van de door höt,fniem-re bestuur te
organiseren aktiviteiten. Bovendien hopen we dat dG resterende papieren
leden van de Ubbo-faciliteiten gebruik zullen gaan maken.
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